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 סיכום ישיבת ועדת בטיחות בדרכים

 תקיימה בזום  בה ה יהיש  2220.11.23מתאריך  
 

 :השתתפו
 ה ד ראש העירייה ויו"ר הוע-חיים ברוידא 

 זור השרון מרכז, רלב"דבטיחות א תמנהל-לט  דנה
 מפקדת נקודת רעננה -לין כאלפה

 הל יחידת אכיפה מנ -יניב גולי 
 "ר סיעת רעננים ו י- ר קריסטלינ

 סגן מנהל מחלקת חשמל -שי הלוי 
 נציג ציבור -עוזי רון

 נציג ציבור מרצ - חגי בורשטיין
 רח חיים בטוח משרד החינוך, ממונה על החינוך לבטיחות בדרכים נגישות ואו  -יןר חנלימו

 נוך ב משרד החי מדריכת זה" - פיאורית מוצ 
 משרד החינוך - זיוה ברק

 לבטיחות בדרכים  המטה העירוני  מזכירת הועדה ומנהלת-עוזרי רונית
 

 :לא השתתפו
 מנכ"ל העירייה -היימרילדס אריאל ה 
 ולתשתיותאגף הנדסה לפיתוח    ס. מנהל- שני קידר

 וך מנהלת אגף החינ -יטל שפירארו
 לת מחלקת אמרכלות מנה -מלי משה
 צמר נציג ציבור - עמית צור
 קנציגת ציבור  -צמרת גבע 

 טביחד   תוננציג שכו - ררד בוקובזה'ג
 ים ת בדרכ חו טיעל תיק הב  נהממו ו מ"מ יו"ר הועדהראש העיר, ה למשנ-תרפא ר חש גלי 

 ים ים חברתיהמבוגרת אגף לשירות  הבאוכלוסיי צוות טיפול  ראש   עו"ס -ישבתא משה 
 

 : יבהשהי לךמה
 

   הועדה  ר ויו"רראש העי ידא, מר חיים ברו- דברי פתיחה .1
 מרכז רלב"ד  דנה טל, מנהלת בטיחות אזור השרון, -נתוני תאונות דרכים .2
 עוזרי רונית    - פעילות המטה העירוני בנושא קידום בטיחות בדרכים .3
 . יוןד .4
 . סיכום .5

 
 : ראש העיר

ביש ברחוב  צתה את הכח 15ת חט"ב בת ירוע, תלמידמשתף את חברי הועדה על א  .1
הנושא   –  מפרכסתת דרכים, דווח על ילדה  שזו תאוננו לים, נפצעה קל, לא ידעירוש

 בחקירת משטרה. 
 כדי למנוע תאונות דרכים  ושים כל שביכולתנוע .2
ם הזיכרון  טקס יוות שמתקיים ברעננה  זו השנה השלישית ברציפמיזם ייחודי ברעננה,  .3

 .15.11.2022, שהתקיים בתאריך  ננהלהרוגי תאונות דרכים תושבי העיר רע 
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 : דנה טל

 ות דרכים נירידה בתאו מגמת   –   2019-2022ין השנים  ב .1
תופעה המסכנת  משותף, הקדמה לרכבים, ירוק  –התעשייה  -בעתידים  תאונה קטלנית .2

 שניות.  3 –רמזור הולך הרגל ב    גל, יש להקדים אתלך הראת הו
 שותף  רוק ממשרד התחבורה לנושא יסופי ב באישור הרשאה   .3
 מצ"ב מצגת  .4

 
 : ניר קריסטל

משאית הרגה רוכב   ,בורוכוב-עוד תאונה קטלנית בצומת הרחובות ויצמן  הייתה  2021בספטמבר 
קים המשותפים  יב לטפל בכל הירו. לעיריית רעננה יש תקצ אופניים על מעבר חצייה בירוק משותף

הרגים  , בזמן שנחכות לכנסתים לוהיא צריכה לעשות זאת, הרי מדובר בחיי אדם. אנחנו לא יכול
 לנו על מעבר חצייה בעיר.

 
 : ת עוזריינרו

 מצ"ב מצגת  •
 תקציבים  100%ניצול  •
   :בתוכנית 2022השתתפות בכנס מנהלי מטות   •

 רה  גובשה ברלב"ד במט, שחומשתוכנית   –הכרת תוכנית ארצית לבטיחות בדרכים    .1
 קריים,  שמתמקדת בנושאים עיממספר הנפגעים בכללי, תוכנית  50%  -להפחית ב      
 בטיחות בדרכים, היא חובקת את כל גופי הביצוע  תיות בשמהווים את הבעיי     
 המרכזיים: תחבורה, משטרה, בריאות.      

 ות העצמת מנהלי מטות הבטיחות לניהול הבטיחות בדרכים ברש . 2
 העשרה מקצועית, למידת עמיתים וגיבוש חברתי . 3

במסגרת  התנדבות  –ים בטוח"  ית: "חוצ לתוכנ ים נרשמו  יכוני תלמידי חט"ב ות  85  –כ  •
 מעורבות חברתית 

 בבי"ס פרטי מדובר   –, בטיפול היועצת המשפטית בטיחות בבי"ס אמי"ת רננים •
 

 :לימור חנין
 ות בבחינת התיאוריה תוך התמקדתעבורתי  יש לתת דגש לנושא חינוך •
 אין תוכנית סדורה בגני ילדים  •

 
 : אורית מוצפי

יום  בסוף  – י"ת רננים בבי"ס אמ  קרטי, יש לטפל גםושא התשתיתי בבי"ס הדמוטופל הנ •
 סכנה בטיחותיתלימודים, 

 יש רכזות זה"ב  ך יסודי בכל מוסדות חינו •
 
 

 יל מגיל הגן יחות בדרכים צריך להתח, החינוך לבטת הישיבהא ייםראש העיר מס
 עולה על שיתוף הפ לםלכו מודה  

 
 וזרי רשמה: רונית ע 

 ם תתפיתפוצה: למש
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